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In uw brief van 2 februari stelt u een aantal vragen over Groningen Airport Eelde. Aanleiding is de 
informatie die wij u hebben gestuurd over de Algemene vergadering van Aandeelhouders van 27 januari 
2020. In deze brief reageren wij op uw vragen. 
 
Staat het college achter de visie van de RvC over de toekomst van GAE 
Wij hebben met interesse kennis genomen van de visie van de RvC. Wij hebben gevraagd om een 
nadere uitwerking van deze visie en wat dit betekent voor het toekomstperspectief van de luchthaven. 
Met deze nadere informatie hopen wij een vollediger beeld te krijgen van de toekomst van GAE. 
 
In hoeverre wordt de A&RDF BV op het matje geroepen? 
GAE heeft afspraken gemaakt met Nordica. Onderdeel van deze afspraken was de steun uit het 
routefonds. De A&RDF BV is opgericht tijdens de looptijd van deze afspraken. Zij hebben de opdracht die 
zij hebben gekregen naar behoren uitgevoerd. Er is daarmee geen reden de A&RDF ‘op het matje te 
roepen’. De bestuurders die hier vanuit GAE verantwoordelijk voor waren, zijn inmiddels afgetreden of uit 
dienst gegaan. 
 
Zijn de aandelen door Groningen aangeboden aan Tynaarlo en tegen welke prijs en voorwaarden? Is 
Groningen vrij om de aandelen aan iedere willekeurige, ook particuliere, koper aan te bieden en te 
verkopen? 
Overeenkomstig de bepalingen in de overdrachtsovereenkomst van de aandelen heeft de gemeente 
Groningen de aandelen in eerste instantie aan de overige aandeelhouders aangeboden. Daarbij zijn geen 
prijs en voorwaarden vermeld. Gegeven is wel dat enkele jaren geleden een bijdrage is afgesproken aan 
Nedab-kosten voor een periode van 10 jaar. De gemeente Groningen heeft hiervan de helft ingebracht. 
Dat betekent dat naar degene die de aandelen overneemt zal worden gekeken om de resterende bijdrage 
te leveren (€ 6.000.000). Wij hebben aangegeven geen interesse te hebben in overname, omdat eerder 
raadsvergaderingen over dit onderwerp niet hebben laten zien dat er een breed draagvlak is voor 
overname van extra aandelen en, in het verlengde daarvan, een grotere bijdrage in de kosten van de 
luchthaven.  
 
Nu alle aandeelhouders hebben aangegeven de aandelen niet te willen overnemen, mag de gemeente 
Groningen de aandelen aan iedere koper aanbieden die zich aanmeldt. 
 
U veronderstelt dat de gemeente Tynaarlo met de aankoop van de aandelen van de gemeente 
Groningen de grootste aandeelhouder wordt. Dit is niet het geval. Daarmee zou de gemeente 30% van 
de aandelen bezitten, net als de Provincie Groningen en de Provincie Drenthe.  
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Brandweerkazerne GAE 
Wat is het standpunt van de aandeelhouder Tynaarlo in de AvA geweest 
Tijdens de AvA is afgesproken dat wij een gezamenlijk standpunt uitdragen. Over dat gezamenlijke 
standpunt hebben wij u geïnformeerd.  
 
U geeft aan dat u niet duidelijk is waarom het investeren van een aanvullend bedrag in de 
brandweerkazerne een probleem is. Hoewel dit niet de formeel gestelde vraag is willen wij ook hier op 
ingaan. Niet alle aandeelhouders willen nu al kiezen voor investeren, een aantal wil wachten op de 
scenario’s en is nog niet overtuigd van de urgentie op het punt van de veiligheid.   
 
Hoe lang wilt u nog wachten met het sluiten van de brandweerkazerne? 
Wij hebben in 2019 laten onderzoeken of er op dit moment een bevoegdheid is van de burgemeester of 
het college om de kazerne te sluiten. Gebleken is dat er op dit moment geen handhavingsgrond is binnen 
de bevoegdheden van de burgemeester of ons college. Wij kunnen dus op dit moment niet overgaan tot 
het sluiten van een kazerne. Los daarvan zou dat heel onverstandig zijn, gezien het feit dat er op dit 
moment nog geen andere brandweerkazerne is op het terrein en de brandweerkazerne van Eelde te ver 
van de luchthaven ligt om aan de wettelijke tijdsnormen te voldoen. De aandeelhouders hebben op dit 
moment nog niet ingestemd met de investering in de bouw van een nieuwe kazerne. Het nu sluiten van 
de kazerne zou daarmee betekenen dat vliegen vanaf en naar de luchthaven niet meer mogelijk is en dat 
het bevoegd gezag, de Inspectie Leefomgeving en Transport, om die reden de luchthaven sluit.  
 
Op dit moment is het gelukkig nog steeds mogelijk vanuit de kazerne de noodzakelijke taken uit te voeren 
in het kader van brandveiligheid op de luchthaven.   
 
Wie is er aansprakelijk voor de gevolgen als er door de toestand van de brandweerkazerne slachtoffers 
vallen bij bijvoorbeeld een vliegtuigongeval? 
Dat is niet op voorhand te zeggen. Het vliegtuigongeval kan immers diverse oorzaken hebben.  
 
 
Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders 
 
mr. J. Th. van Nieukerken drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris burgemeester 
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